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پوکری دیگر در کارنامه فرشاد آقای گل

بازگشتتیممحبوبرشتیها
بهلیگیک

تیم فوتبال داماش گیلان جواز حضور در رقابت های فصل آتی 
لیگ یک را به دست آورد.

به گزارش وب سایت دی اسپورت؛ مسابقه دور برگشت مرحله 
پلی آف لیگ 2 از ســاعت ۱۹ عصر پنجشنبه)۱۸ خرداد( بین 
دو تیم فولادنوین اهــواز و داماش گیلان در اهواز به میزبانی 
فولادی ها برگزار شد که در این مسابقه داماش گیلان نتیجه 
را به حریف خوزســتانی خود واگذار کــرد. داماش گیلان به 
لطف پیروزی دلچســب در مسابقه دور رفت که در یک بازی 
خانگــی با حضور بیش از ۱۰ هزار هوادار این تیم به دســت 
آمد در دیدار پنجشــنبه با اســترس کمتر و تمرکز و انگیزه 
بیشــتری نســبت به حریف خود حاضر و در نهایت هرچند 
با نتیجه یک بر صفر در این مســابقه متحمل شکســت شد، 
اما در مجموع دو بازی رفت و برگشــت با پیروزی دو بر یک 
جواز حضور در رقابت های فصل آتی لیگ یک را کســب کرد. 
لاجوردی پوشان برخلاف فصل ۹۹-۹۸ که به دلیل ناکامی در 
صعود به لیگ آزادگان با فشار هواداران مجبور به خرید امتیاز 
اروند خرمشــهر شــدند و تنها یک فصل در لیگ یک حضور 
یافتند، این بار پس از تجربه چندین صعود از مرحله نخســت 
لیگ ســه طی دو فصل سرانجام موفق شدند به صورت کاملًا 
فوتبالی بازگشت باشکوهی به رقابت های لیگ آزادگان داشته 
باشــند . این نکته در خصوص تنها یک سال حضور داماش در 
فصل ۹۹-۹۸ لیگ آزادگان قابل ذکر است که امتیاز این تیم 
پس از اتمام فصل با رتبــه دوازدهمی به دلیل عدم پرداخت 
مبلغ توافقی خرید امتیاز از سوی آنها با شکایت باشگاه اروند 
خرمشهر توســط کمیته تعیین وضعیت امتیاز فروخته شده 
استرداد یافت و لاجوردی پوشــان نتوانستند در فصل  بعدی 
لیگ یک در مســابقات حضور یابند. پس از آن با همت چند 
تن از پیشکســوتان این باشگاه امتیاز مرحله نخست لیگ سه 
باشگاه کانیاو اشنویه خریداری شد و این تیم با نام داماشیان 
رشــت بار دیگر فعالیت خود را در فوتبال آغاز کرد. با صعود 
داماش گیلان به لیگ یک؛ فرشاد پیوس، سرمربی فعلی این 
تیم و پیشکسوت باشــگاه پرسپولیس که پیش از این صعود 
با تیم هایی چون شــهیدقندی یزد، سپیدرود رشت و چوکای 
تالش از رقابت های لیگ دو به لیگ یک را تجربه کرده بود، در 
رکــورد صعود با تیم های مختلف پوکر کرد تا یکی از مربیانی 
محسوب شــود که بیشترین تجربه صعود با تیم های مختلف 
را در رقابت های لیگ دو داشــته است. نکته جالب توجه دیگر 
اینکه او توانســت در رساندن سه تیم گیلانی به لیگ آزادگان 
نیز هتریک کند، چراکه سه تیم سپیدرود رشت، چوکای تالش 

و داماش گیلان با هدایت پیوس به لیگ یک صعود کرده اند.

به  مناسبت سالروز رحلت حضرت امام خمینی)ره( انجام شد:

صعودگروهکوهنوردیدانشگاه
علومپزشکیفسابهقلهشیرکوه

به مناسبت سالروز رحلت حضرت امام خمینی)ره( و قیام 

۱5 خردادماه42، گروه کوهنوردی تودج دانشگاه متشکل 
از ۱۰ نفر از کارکنان و بازنشستگان دانشگاه علوم پزشکی 
فســا در برنامه ای ســه روزه به قله 4۰75 متری شیرکوه 
واقع در اســتان یزد صعود کردند. به گزارش وب دا فسا، 
حیدر پرویزی، غلامحســین جاویــدی، محمود نصیری، 
اسماعیل بردبار، جلال الدین پادام، رمضان نظریان، احمد 
جهرمی نژاد، جلال تابش، علی یار زراعتکاران و هدایت الله 
زراعتیان، کوهنوردانی هستند که در این برنامه سه روزه 

حضور داشتند و همگی سالم به پایگاه خود بازگشتند.

انتصابدرهیئتورزشهایهمگانی

به گزارش روابط عمومی هیئت ورزش های همگانی استان فارس طی احکام 
جداگانه از ســوی علی رضا غلامیان، سرپرســت هیئت ورزش های همگانی 
استان فارس، سرپرست کمیته طناب زنی و رئیس هیئت ورزش های همگانی 

شهرستان خرمبید منصوب شدند.
طی احکام جداگانه ای از سوی علی رضا غلامیان، سرپرست هیئت ورزش های 
همگانی اســتان فارس، فاطمه شیبانی به عنوان سرپرست کمیته طناب زنی و 
رضا بهمنی به عنوان سرپرست هیئت ورزش های همگانی شهرستان خرمبید 
منصوب شــدند. در مراســمی که با حضور علی رضا غلامیان، سرپرست، لیلا 
دولت آبادی، سرپرســت نایب رئیسی بانوان، داریوش آورند، سرپرست دبیری  
و محمدرضا جعفری، مدیر روابط عمومی، رسانه ای و مسئول کمیته فرهنگی 
و مســئولیت اجتماعی هیئت ورزش های همگانی استان فارس در محل دفتر 

هیئت ورزش های همگانی برگزار شد، این احکام تقدیم شد.
در بخشــی از این احکام آمده: »امید اســت با اتکال به خداوند و در راستای 
اهداف تعیین شــده و اســتفاده از پتانســیل موجود در انجام وظایف محوله 

موفق و پیروز باشید.«
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ورزشی نویس

قهرمان ملی
مسئولیت اجتماعی دارد!  

کیفیــت تغذیــه چه جایگاهــی در کیفیت ســامت دارد؟ 
کیفیــت ســامت چــه جایگاهــی در زندگــی حرفــه ای 
ورزشکاران دارد؟ چه کسی می تواند نقش کیفیت تغذیه 
در موفقیــت ورزشــکاران را انکار کرده یــا حتی کمرنگ 

جلوه دهد؟
می توان با قاطعیت گفت که هیچ ورزشکاری بدون تغذیه 
سالم نمی تواند به سکوهای درجه یک راه پیدا کند و در 

مسیر قهرمانی »ماندگار« شود.
هر زمان با ورزشــکاری مواجه می شویم که در سنین بالا 
هم آمادگی خود را حفظ کرده و در بالاترین سطوح، کیفیت 
مطلوبــی ارائه می دهد، رمــز موفقیت خود را »داشــتن 

زندگی سالم« عنوان می کند.
 »زندگی ســالم« شــاید یک عبارت کلی باشد، اما اگر به 
جزییات آن وارد شــویم، بدون شک »تغذیه سالم« یکی 

از مهم ترین عناصر آن است.
از طــرف دیگــر، همواره پزشــکان و محققان نســبت به 
اســتفاده عمــوم جامعه از غذاهــای فوری)فســت فود( 
هشــدار داده انــد. ضعف سیســتم ایمنی بــدن، ضعف 
گوارش، یبوســت، کم خونی، کاهش اشــتها، عدم رشــد 
مناســب جنیــن در رحم مــادر، تحریک و گرفتگــی نای و 
ریه ها و افزایش حالت های آسم و تنگی نفس، تنها بخشی 

از مضرات این نوع غذاها به شمار می رود.
بــه خصوص در شــهر ما که یکــی از پُر فســت فودترین 
شهرهای کشور به شمار می رود، مردم در معرض آسیب 
بیشــتری قرار گرفته اند. آســیبی خودخواسته که شاید 
آن طور که باید و شاید در برابر آن موضع گیری مشخص و 

مناسبی از سوی دست اندرکاران اتخاذ نشده است.
و  مســئولان  حاضــر،  حــال  در  مــا  صحبــت  روی  امــا 
دســت اندرکاران نیســتند؛ صحبــت مــا با ورزشــکاران 
بزرگ شــهر است که اخیراً نام آنها در تبلیغ برای یکی از 
مغازه های تهیه غذای فوری مشاهده شده است. قهرمانان 
ملی و بین المللی که از آنها توقعی حتی بیشتر از مسئولان 
وجود دارد، در ازای مقداری پول یا شــاید از سر رفاقت، 

تن به عملی داده اند که تعجب آور و تأمل برانگیز است.
عجیــب از آن جهــت کــه این ورزشــکاران کــه بالاترین 
قله های ورزش را فتح کرده اند، بیش از هر کس دیگری 
به فواید تغذیه ســالم آگاهی و ایمان دارند، اما شاید به 
دلیل آگاه نبودن از مســئولیت های اجتماعی شان، تن به 

چنین حرکتی داده اند.
قهرمانان ورزشــی همواره یکی از مهم ترین الگوها برای 
نوجوانــان بوده اند و همواره این شــعار را از زبان اهالی 
ورزش شــنیده ایم، اما کمتر حرکتــی را از هزاران هزار 
قهرمان و ورزشــکار بزرگ شاهد بوده ایم که در راستای 
فرهنگ ســازی صحیح بوده باشد و چنین توقعاتی هم به 
طور کلی از بین رفته اســت، اما اینکه برخی قهرمانان در 
جهــت عکس حرکت کرده و برای مســائل، »ضدفرهنگ« 

ایجاد کنند، جای بسی تأسف و تأمل دارد.

به همت هیئت ورزش های همگانی استان فارس

فرزندانبیسرپرستدرپویشنذر
ورزشیگلکاشتند

پویش نذر ورزشــی کمیته فرهنگی و مسئولیت اجتماعی 
هیئــت ورزش های همگانی اســتان فارس با اســتقبال و 
مشارکت آحاد مردم به مناسبت روز جهانی محیط زیست 
برگزار شــد. به گزارش روابط عمومــی هیئت ورزش های 
همگانی اســتان فارس محمدرضا جعفــری، رئیس کمیته 
فرهنگی و مســئولیت اجتماعی هیئت ورزش های همگانی 
اســتان فارس از اجرای پویش نذر ورزشی به مناسبت روز 
جهانی محیط زیست خبر داد و گفت: با عنایت به منویات 
مقام معظم رهبری)مدظله العالی( از همه  مسئولان و آحاد 
مردم عزیزمان بخواهیم که به مســئله  فضای سبز اهمیت 
بدهنــد و مانع بشــوند از اینکه کشــور و ملــت و زندگی 
مــردم، از این کمک الهی و از این نعمــت بزرگ پروردگار 
محروم بشوند. به مناســبت روز جهانی محیط زیست و به 
منظور ترویج فرهنگ گسترش فضای سبز، اعضای کمیته 
فرهنگی و مســئولیت اجتماعی هیئت ورزش های همگانی 
اســتان فارس به همراه جمعی از کودکان بی سرپرســت و 
بدسرپرست، مراسم بذر و نهال کاری را برگزار کرد. جعفری 
با بیان اینکه مراســم نهال و بذرکاری کودکان بی سرپرست 
و اعضای کمیتــه فرهنگی و مســئولیت اجتماعی هیئت 
ورزش های همگانی اســتان فارس در دو روز انجام گرفت، 
افزود: ابتدا با حضور کودکان در ارتفاعات بام شیراز بخشی 
از مسیر و سپس در عرصه منابع طبیعی، ابتدای مسیر جاده 

قلات، فرزندان عطر یاس، اقدام به کاشت نهال و بذر کردند.
وی گفت: امروز طبیعت میزبان کودکان بی سرپرســتی بود 
که با دستان کوچکشان آمدند تا با کاشت نهال ها، دوستی 
و علاقه شــان را به فضای سبز نشــان دهند. رئیس کمیته 
فرهنگی و مســئولیت اجتماعی هیئت ورزش های همگانی 
اســتان فارس ضمن تشــکر از خیران که همیشه همراه و 
مــددکار این کــودکان بودند، گفت: آمــوزش مهارت های 
زندگی و نــگاه تخصصی به مهارت های لازم برای زندگی و 
فرهنگ سازی به فرزندان بی سرپرست بخشی از آموزش هایی 
بود که به کودکان بی سرپرســت انجام شد و تلاش کمیته 
فرهنگی و مســئولیت اجتماعی هیئت ورزش های همگانی 
فارس اســتفاده از تمام ظرفیت های خــود برای حمایت و 

پرورش فرزندانی شایسته برای ایرانی مقتدر است.

تیم های هندبال نماینده عمان و نزاجا شهید شاملی 
ایران بــرای تصاحــب جایگاه هفتم و هشــتم جام 
باشــگاه های 2۰2۳ آســیا برابر هم صف آرایی کردند 
که نتیجــه آن برتری ۳۰ بر 2۹ نماینده عمان مقابل 

نیروی زمینی بود.
به گــزارش ایمنا، تیم های هندبــال نماینده عمان و 
نیروی زمینی شهید شاملی ایران دیروز جمعه نوزدهم 
خردادماه در ادامه بیســت وپنجمین دوره رقابت های 
جام باشــگاه های هندبــال مردان آســیا)2۰2۳( به  
میزبانی ایران و استان اصفهان، از ساعت ۱5 در سالن 
25 آبان مجموعه  ورزشــی نقش  جهان برای تعیین 
جایگاه هفتم و هشــتمی مسابقات به  مصاف یکدیگر 

رفتند.
ترکیب شــهید شاملی کازرون: مهران رهنما، حسین 
جهانی، محمدعلی قاســمی، محمــد صفری، حامد 
حبیــب زاده، الله کرم اســتکی، مهــرداد صمصامی، 
فرزاد رستمی، مجتبی کریمیان، جواد کاظمی، علی 

رحیمی کازرونی، علی محبت پور، بهرام رســتمی، بهشاد فاتحی زاده، 
امیرعباس سلطانی و علی کوهزاد.

ترکیب تیم کلاب عمان: سامح الازن، رأفت الجزی، مهند الزرافی، مونیر 

البلوشــی، عبدالعزیز المجارفی، ملهم الدیگایشی، حامد الدیگایشی، 
عبدالحکیم الســیابی، ازن الازن، صالح النصری، نصر التمتامی، طاهر 

الحدیدی، محمد الریمی، مروان السوسی و اسد الحسنی.
کوبل داوری: حسین الموت و سمیر المرحون)بحرین(

در نیمه اول بــازی را نماینده عمان بهتر آغاز کرد و 
موفق شــد چند گل از نیروی زمینی شــهید شاملی 
پیش بیفتــد، اما در چند حمله، تیرک دروازه مانع از 
گل زنی آنها شد تا نماینده کشورمان همچنان شانس 
بازگشت به بازی در نیمه  اول را داشته باشد. علی رغم 
نزدیک  شدن نزاجا فاصله دو گل میان دو تیم تا پایان 
نیمه اول حفظ شد و در نهایت نماینده عمان توانست 

با پیروزی ۱6 بر ۱4 به رختکن برود.
در ۳۰ دقیقه دوم نیروی زمینی برای بازگشت به بازی 
حملات متعــددی انجام داد و حتــی چند حمله به 
 صورت پاورپلی داشــت که ضربات آخر بازیکنان این 
تیم با دقت کافی همراه نبود. همین باعث شد نماینده 
عمان با زدن چنــد گل دوباره اختلاف را زیاد کند و 
به  دنبال تثبیت پیروزی باشــد. روند بازی به  همین 
شکل ادامه پیدا کرد و با وجود حمایت های تماشاگران 
نیروی  زمینی و کامبک فوق العاده شاگردان ظهرابی، 
نماینده عمان با کسب پیروزی میلی متری ۳۰ بر 2۹ 

به جایگاه هفتم دست یافت.
رأفــت الجزی، بازیکن تیم هندبال نماینده عمــان در پایان به عنوان 

بهترین بازیکن میدان انتخاب شد و جایزه خود را دریافت کرد. 

شکست کازرونی ها در دیدار رده بندی هندبال باشگاه های آسیا  

شهیدشاملیشهیدشاملیهشتمهشتمشدشد

مهدی رجب زاده پس از تمدید قرارداد با فجر شــهید سپاسی شیراز به اتفاق جنجالی هفته پایانی 
مسابقات واکنش نشان داد. به گزارش »ورزش  سه«، یکی از مربیانی که پس از پایان فصل فوتبالی 
ایران با وجود پیشنهاداتی که از تیم های دیگر دریافت کرده بود، خیلی زود تکلیف خود را مشخص 
کرد و در فجر شــهید سپاسی شــیراز ماندنی شد، مهدی رجب زاده است. مربی  که پس از عملکرد 
خوب در قشقایی که به سرانجام نرسید و نیمه کاره ماند، در دومین سال مربیگری موفق شد تا هفته 
پایان زردپوشــان شیرازی تیمی که از آنجا به اهالی فوتبال معرفی شد را تا هفته پایانی در کورس 

صعود به لیگ برتر حفظ کند.
با این مربی پس از تمدید قرارداد گفت وگویی داشتیم که در ادامه می خوانید: 

کاپیتان ســابق ذوب آهن درباره ادامه حضور در فجر شــهید سپاسی شیراز این طور حرف هایش را 
آغاز کرد: سعی می کنیم شاکله اصلی تیم را حفظ کنیم. به هرحال بیشتر بچه ها سرباز هستند؛ یک 
سری قراردادشان یک ساله است و از ما جدا می شوند. تمام هم و غم ما این است که سریع بازیکنان 
موردنظر را جذب کنیم، تیم را تکمیل کنیم و امســال قوی تر و منسجم تر با پوشش نقاط ضعف و 

بهبود نقاط قوت در مسابقات شرکت کنیم. رجب زاده  در ادامه با اشاره به نتایج سال گذشته با فجر 
شــهید سپاسی ادامه داد: پارســال هم تجربه خوبی برای ما شد که می تواند در سال پیش رو به ما 
کمک کند. امســال باانگیزه تر از پارسال در مســابقات حاضر خواهیم شد و این قول را می دهم که 
پرتلاش، بابرنامه تر، منسجم تر و باانگیزه تر از سال گذشته باشیم و نهایت وجودمان را برای خوشحالی 

مردم شیراز به کار بگیریم.
در ادامه از مربی فجر شــهید سپاسی شیراز درباره اتهامی پرسیدیم که در بازی آخر فصل از سوی 
وحید رضایی، ســرمربی تیم فوتبال مس شــهربابک نسبت به این چهره مطرح شد و او در واکنش 
به این سؤال این گونه پاسخ داد: یک بحثی مطرح شد که در آن هم به باشگاه فجر شهید سپاسی 
اتهام زده شــد و هم به من. باشگاه فجر شهید سپاسی یک باشگاه ارزشی است. بعد از اتهاماتی که 
زده شد، باشگاه در حال پیگیری است و حق خود را مطالبه خواهد کرد. به هرحال ادعاهایی مطرح 
شــده که باید ثابت بشــود؛ البته نمی خواهم وارد این داستان بشوم، چون باشگاه در حال پیگیری 
است، اما یک چیزی را می خواهم اعلام کنم که مهدی رجب زاده باید بپذیرد مربیان بهتری هستند. 
مهدی رجب زاده باید بپذیرد در این فوتبال کســی جای کســی نیامده است. مهدی رجب زاده باید 
بپذیرد برای بالاتر رفتن باید برود کار و تلاش کند. مهدی رجب زاده باید بپذیرد که فرهنگ و سطح 
مربیگری اش را در همه چیز بالا ببرد. در بحث ارتباط با رســانه، ارتباط با باشــگاه، هواداران و ... در 
هر چیزی که مربوط به فوتبال اســت. اگر من مهدی رجب زاده، معقتدم که ما مربیان نسل جدید 
هستیم، باید یک تغییری ایجاد کنیم؛ البته در اوج فرهنگ، متانت و رفاقت. خوب نیست چیزهایی 
را مطرح کنم که اصلًا وجود ندارد؛ مردم باهوش هســتند و این مسائل را می بینند، رجب زاده باید 

بداند هر چیزی که از من بیرون بیاید، شأن و شخصیت رجب زاده را نشان می دهد.
رجب زاد ه در ادامه با اشاره به اخلاقش در دنیای حرفه ای ایران اضافه کرد: من به لطف خدا و دعای 
خیر پدر و مادرم 2۰ سال در این فوتبال بازی کرده ام، اما در کل فوتبال من یک نقطه تاریک نیست. 
الهی شکر همه من را می شناسند. چه در زمان بازی  و چه حالا و از این به بعد هم تمام تلاشم را به 
کار خواهم گرفت که برمبنای صداقت و راستگویی کارم را پیش ببرم. می گویند از کوزه همان تراود 
که در اوست؛ یک چیزهایی در این فوتبال مشخص است و همه اهالی فوتبال به آن واقف هستند. 
بخش پایانی حرف های مهدی رجب زاده هم این طور مطرح شــد: من نمی خواستم جواب بدهم و 
واقعاً هم خیلی برایم مهم نیســت، چون به قول آقای مهران مدیری، وقتی می دانید کارتان درست 
است، نباید به کسی توضیح و جواب بدهید. خدا هم شاهد است. من رجب زاده باید حرمت نگه دارم 
و یادم نرود چه کســانی به من کمک کردند؛ اینکه آقایان یاوری، پیروانی، کربکندی و بقیه عزیزان 
چه کارهایی برای من کرده اند. من اصولی را یاد گرفته ام که سلامت کاری، صداقت و راستگویی را 
حفظ و در شرایط سخت خودم را کنترل کنم؛ بتوانم رفتاری داشته باشم که شأن و جایگاه خودم 
را حفظ کنم و روزبه روز بالا ببرم. به هر حال هر کســی در حد شــأن و شخصیت خودش صحبت 

می کند و این چیزها در فوتبال وجود دارد.
رجب زاده در پایان به تشــکر از مدیران باشگاه فجر شهید سپاسی و هواداران پرداخت و گفت: باید 
در پایان از ســردار بوعلی و آقای مفتاحی که به من اعتماد دوباره کردند، تشکر کنم. هواداران فجر 
شهید سپاســی هم مطمئن باشند که من، کادر فنی و بازیکنان تمام تلاش خود را برای رقم زدن 

اتفاقی خوب در شیراز به کار خواهیم گرفت. 

واکنش رجب زاده به اظهارات سرمربی مس سرچشمه: 

در20سالفوتبال
منیکنقطهتاریک

نیست


